
Rakúsky Wochenblick: Maximálne
povzbudený brazílsky prezident Bolsonaro
„NEGATÍVNE OHLASY MAINSTREAMU MI
UKAZUJÚ, ŽE MÁM PRAVDU.“ (VIDEO)
- CZ24 News | 28. září 2021

BRAZÍLIA: Ako informoval Wochenblick, Markus Haintz a Vicky Richterová sú teraz v Brazílii a
zisťujú, čo sa skrýva za fámami, ktoré naše mainstreamové médiá o tamojšej situácii šíria. Podarilo
sa im osobne vyspovedať brazílskeho prezidenta Jaira Bolsonara.

V exkluzívnom rozhovore s Haintzom a Richterovou zaujal stanovisko k útokom mainstreamových
médií, k príkladovej Corona-situácii v Brazílii a vysvetlil, prečo rázne odmieta povinné očkovanie. Pre
Bolsonara je sloboda najvyšším vlastníctvom každého z nás.

To, že sa vôbec stal prezidentom hraničí so zázrakom. Nemal žiadnu stranu a takmer žiadne
televízne vystúpenia. Krátko pred jeho zvolením bol Bolsonaro počas pokusu o politický atentát
bodnutý 20-centimetrovou čepeľou. Len tesne minula životne dôležité orgány, ale lekárom sa
podarilo bývalého vojaka zachrániť. Jair Bolsonaro sľúbil ľuďom čestnú politiku – a vyhral. A zatiaľ ich
nesklamal: od jeho nástupu do funkcie sa v Brazílii už nevyskytol žiadny prípad korupcie, hovorí hrdo
v rozhovore s Haintzom a Richterovou.

Poznámka: Vicky Richterová je novinárka a bývalá vojačka. Markus Haintz je právnik a novinár.

„OHLASY MAINSTREAMU MI UKAZUJÚ, ŽE MÁM PRAVDU.“
Prečo však západné médiá o ňom a brazílskej politike tak negatívne informujú? Krik
mainstreamových médií je vždy zárukou, že má pravdu, vysvetľuje Bolsonaro. Samozrejme, že na
neho vyleteli po tom, čo sa zastal rodiny, ktorú ľavičiari chceli zničiť. Pre Bolsonara je však rodina
základom každej spoločnosti. Bolsonaro nemá záujem súhlasiť a dať za pravdu mainstreamovým
médiám. Haintz sa Bolsonara opýtal: „Ako môžeme zastaviť túto mediálnu mafiu?“ Vysvetlil, že by
malo zmysel zrušiť štedré financovanie masmédií.

Bolsonaro ďalej vysvetľuje, prečo je teraz proti nemu a Brazílii viac hlasov z rôznych strán sveta.
Prezident hovorí o bývalom šéfovi kubánskej bezpečnosti a jeho opisoch toho, ako môže Kuba
existovať so súhlasom USA. Manažérov a vysokých politikov počas ich pobytov na Kube vždy
natáčala tajná služba v ich hotelových izbách. Ak si na izbu zobrali milenku alebo dokonca dieťa,
mohli byť vydieraní prostredníctvom videozáznamov. Aj brazílski štátny predstavitelia a zástupcovia
médií sa stali zraniteľnými voči vydieraniu.

ÚSPEŠNÝ PROTI CORONE POMOCOU
HYDROXYCHLOROCHÍNU
Aj alebo práve pre jeho Covid-kurz ho v médiách „bijú“. Pritom je Bolsonarov Covid-koncept úspešný:
vsadil úspešne na hydroxychlorochín.

Prezident Jair Bolsonaro vysvetľuje, že Brazília sa stala piatym najmenej postihnutým štátom na
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svete na Corona vírus. Príčinu vidí v mimoriadnom koncepte krajiny. Od samého začiatku boli ľudia
na celom svete senzibilizovaní proti skorému liečeniu Corony.

V Brazílii sa ľudia nakazení Coronou liečia okamžite hydroxychlorochínom alebo Ivermektínom. Čo je
v rozpore s celosvetovým prístupom. On sám tiež užíval hydroxychlorochín počas svojho ochorenia
a prežil ho ako 65-ročný s miernym priebehom. Mnoho ľudí vtedy ochorelo a bolo liečených tým
istým liekom. Výsledkom bolo, že nikto netrpel dlhodobým Covidom alebo ťažkým priebehom, hovorí
Bolsonaro.

A napriek tomu sa hydroxychlorochínu a ivermektínu robí negatívna reklama. Brazílsky prezident sa
domnieva, že farmaceutický priemysel chce za každú cenu zarobiť na nových experimentálnych
vakcínach. A tak aj Bolsonaro pozoroval v Brazílii rovnaké dianie, aké poznáme z Nemecka
a Rakúska: „Keďže lôžka intenzívnej starostlivosti prinášajú viac peňazí, dochádzalo k „nadmernému
nahlasovaniu“.

Podľa Bolsonara boli najmä chudobní ľudia preložení na lôžka intenzívnej starostlivosti a vyhlásení za
prípady Corony, aby sa do nemocníc dostali peniaze. V tejto súvislosti opísal aj veľmi osobnú
skúsenosť: „Moji rodičia nezomreli na Covid, boli veľmi starí. Napriek tomu boli zaregistrovaní ako
Corona-mŕtvi. V prípade úmrtia na Coronu sa nevykonáva pitva. A tak nemocnice ušetria peniaze.“

PROTI OČKOVANIU: SLOBODA JE NAJVÄČŠÍM
VLASTNÍCTVOM
Na otázku o očkovaní Bolsonaro uviedol: „Ako môžem požadovať, aby sa občania dali očkovať, keď
neexistuje žiadny vedecký dôkaz, že vakcíny sú účinné? Sú to experimentálne vakcíny! Proti
hydroxychlorochínu sa argumentuje vedľajšími účinkami a tvrdí sa, že by mohol spôsobiť srdcovú
arytmiu.“ Bolsonaro však upokojuje: „Európska spoločnosť pre srdcové choroby potvrdila, že
nespôsobuje srdcovú arytmiu.“ Pri experimentálnych vakcínach sa však podľa neho nikto nezaujíma
o vedľajšie účinky a ešte k tomu chcú ľuďom vziať slobodu. Podľa neho je však sloboda najvyšším
právom, dokonca dôležitejším ako zdravie.

BOLSONARO SA VYJADRIL K PROPAGANDE ZÁPADNÝCH
MÉDIÍ: „VLÁDNE MIER“
„Aké posolstvo chcete odovzdať svetu mimo mainstreamových médií?“, chce Vicky Richterová na
záver od Bolsonara vedieť. „V Brazílii vládne mier. Propaganda vypaľovania dažďových pralesov nám
má uškodiť v prospech našich hospodárskych konkurentov. V roku 2020 nikto z „pôvodného
(indigénneho) obyvateľstva“ nezomrel. Mnohí ochoreli a úspešne sa vyliečili regionálnymi liečivými
bylinami. Medzičasom je väčšia časť pôvodného obyvateľstva zaočkovaná.“
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